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Referat 

Ordinært afdelingsmøde i Møllegården  
 

afholdt den 21. september 2016 kl. 17.00 
 

 
 

 

Næstformand Pernille Wedel bød de fremmødte velkommen. 
 

Udover 6 beboere deltog endvidere repræsentanter fra bestyrelsen og administrationen. 

 
1. Valg af dirigent. Valg af referent. Godkendelse af forretningsordenfor afdelingsmødet. 

 

Pernille Wedel blev valgt som dirigent. Birte Olsen blev valgt  som referent. 
 

Dirigenten konstaterede, at beboerne var rettidigt og retmæssigt indkaldt til mødet. 
 

Forretningsorden blev enstemmigt godkendt. 

 
2. Afdelingsbestyrelsens årsberetning for perioden siden sidste møde. 
 

Alex Michael Nielsen blev valgt som afdelingsbestyrelsesmedlem for 2 år på ordinært afdelingsmøde i 

2014 og efterfølgende konstitueret som afdelingsformand. Alex Michael Nielsen trak sig 

afdelingsformand i maj måned 2016, og hvorefter afdelingen har været uden afdelingsbestyrelse. 
 

Bestyrelsen har siden juni 2016 varetaget de beføjelser, der er  tillagt afdelingsbestyrelsen. Pernille Wedel 

orienterede om markvandringen.  

 

Årsberetningen blev enstemmigt godkendt. 

 
3. Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det kommende år. 
 

Ebbe Frank gennemgik budget for 2017 og orienterede samtidig om regnskabet for 2015, som var 

udsendt sammen med indkaldelsen. 
 

Budget 2017 og lejestigningen pr. 1. januar 2017 på 0,00 % blev enstemmigt godkendt.  

 
4. Behandling af eventuelt indkomne forslag. 
 

Der var ikke indkommet nogen beslutningsforslag til behandling. 
 

 



 

 

 
5. Valg af medlemmer af afdelingsbestyrelsen og suppleanter. 
 

Lilian Funch Hansen blev valgt som afdelingsformand for 2 år. 

 

Yvonne Kofoed blev valgt som afdelingsbestyrelsesmedlem for 2 år. 

 

Monalise Hansen blev valgt som afdelingsbestyrelsesmedlem for 1 år 

 

Flemming Haagensen og Arne Andersen blev valgt som suppleanter for 1 år. 

 
6. Valg af repræsentant for 1 år. 
 

Flemming Haagensen blev valgt som repræsentant for 1 år.   

 

7. Eventuelt. 
 

Der var mødet en række spørgsmål til vedligeholdelse og drift af ejendommen. 

 

(Udenfor referat: Rensning af tagrender foretages en gang årligt af udlejer, enten i oktober eller 

november efter løvfald. Kopi af afdelingens plejeplan vedlægges som bilag.)  

 

Dirigenten takkede for et godt møde og afsluttede mødet kl. 17.50.  

 

     

                                                    

Rønne, den              Rønne, den 

              

 

 

___________________________________    ___________________________________ 

 Afdelingsformand Dirigent 
 


